
 

Technische vragen 

VVD 
De heer E.P.H.J. van der Linden 

  
Vergadering Commissievergadering Kadernota 
Datum 4 juni 2025 

Onderwerp Extra fte’s in Kadernota 

Geachte college, 

Naar aanleiding van de Kadernota 2026-2029 heeft de VVD fractie de volgende technische 
vragen: 

1. Hoeveel van de fte’s die in de kadernota’s van de afgelopen drie jaar als incidenteel 
werden benoemd, zijn uiteindelijk toch structureel geworden? 
 

2. Hoe verhoudt de verhouding tussen het aantal fte en het aantal inwoners van de 
gemeente Moerdijk zich tot deze verhouding in andere gemeenten, zoals Gorinchem, 
Etten-Leur en Breda? Kunt u hiervan een overzicht maken voor de jaren 2022 t/m 
2024, waarin u de situatie in Moerdijk vergelijkt met vier referentiegemeenten. 

 

Met vriendelijke groet, 
de griffie 
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